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Vi vill ha redogörelse för varför ingen skola i hela Stockholms kommun i år vill delta i 
uppföljningen av Effekter av förlängd skoldag på fysisk aktivitet och hjärnhälsa. 
 
Detsamma gäller Samverkan för idrottsutveckling i Stockholm. Vad görs egentligen och vad 
resulterar arbetet i? Vad har man uppnått för mål och hur har situationen förbättrats för 
elitidrottare i Stockholm? 
 
Varför mår idrottsförvaltningens kvinnliga anställda så mycket sämre än de manliga? 
 


